



# EXPERIENCES MATTER

我们的经验 成就您的体验



## 9D7N ITALIAN SIGNATURE (SEVF-EK)

9天7晚 精选意大利 (SEVF-EK)

Valid from Apr 2024

有效期从 2024 年 4 月

**CITIES: Venice, Milan, Genoa, Cinque Terre, Florence, Pisa, Siena, Rome**

城市: 威尼斯, 米兰, 热那亚, 五渔村, 佛罗伦萨, 比萨, 锡耶纳, 罗马

### Features:

- ✓ Visit 3 UNESCO sites ~ Cinque Terre, Siena & Vatican City.
- ✓ Cinque Terre ~ discover the two small beautiful coastal villages.
- ✓ Visit Vatican Museum & Sistine Chapel and admire one of the world's greatest art collections.
- ✓ Shopaholic heaven in the biggest outlet in Europe ~ Serravalle Designer Outlet.
- ✓ Local Delicacies ~ Squid Ink Sauce Pasta, Risotto, Roast Turkey, Lasagna, Florentine Steak and Pizza.

### 特色:

- ✓ 游览 3 个联合国世界文化遗产: 五渔村、锡耶纳 & 梵蒂冈城。
- ✓ 五渔村 ~ 探索五个美丽的沿海小村庄。
- ✓ 参观梵蒂冈博物馆及西斯廷教堂, 欣赏世界上最伟大的艺术收藏品。
- ✓ 在欧洲最大和拥有超过 180 个品牌的塞拉瓦莱购物村享受购物的乐趣。
- ✓ 品尝道地风味餐 ~ 墨鱼汁意大利面、意大利烩饭、烤火鸡、千层面、佛罗伦萨牛排和披萨。

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
1	<p>Kuala Lumpur → Venice (via Dubai or Istanbul)</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>➢ <b>Private Water Taxi</b> (ticket included) ~ a private water taxi to San Marco Island.</li> <li>➢ <b>City tour of Venice</b> ~ Start tour around the St Mark's Square, where you see the gilded basilica, Doge Palace and the Bridge of Sighs and Venetian glassmaking.</li> </ul> <p>吉隆坡 → 威尼斯 (途径迪拜或伊斯坦堡)</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>➢ <b>私人水上的士</b> (含船票) ~ 乘搭私人水上的士到圣马可岛。</li> <li>➢ <b>威尼斯市区</b> ~ 开始游览圣马可广场, 在哪你可以看见镀金的大教堂, 总督宫, 叹息桥和威尼斯玻璃制作厂。</li> </ul>	<p>Meal onboard</p> <p>L: Local + Squid Ink Sauce Pasta</p> <p>机上用餐 晚: 道地 + 墨鱼汁意大利面</p>	<p>Four Point By Sheraton Hotel, Venice - 4* or similar</p> <p>福朋喜来登酒店, 威尼斯 - 4*或同级</p>
2	<p>Venice (261km) - 乘 - Milan</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>➢ <b>City tour of Milan</b> to view the Castello Sforza, Piazza del Duomo, La Scala Opera House, Leonardo da Vinci Statue, and City Hall.</li> <li>➢ <b>Galleria Vittorio Emanuele II</b> ~ an ancient and glamorous arcaded shopping gallery.</li> </ul>	<p>B: Hotel</p> <p>L: Chinese</p> <p>D: Local + Risotto</p>	<p>Holiday Inn Hotel, Milan - 4* or similar</p>

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
	<p>威尼斯 (261 公里) - 🚗 - 米兰</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>➤ <b>米兰市区</b> ~ 观看斯福尔扎古堡、主教座堂广场、斯卡拉大剧院、列奥纳多达文斯雕像和市政厅。</li> <li>➤ <b>伊曼纽二世室内购物中心</b> ~ 是世界最古老的购物商场之一，挑高透光的中央长廊，最具特色。</li> </ul>	<p>早：酒店 午：中式合菜 晚：道地 + 意大利烩饭</p>	<p>假日酒店，米兰 - 4*或同级</p>
3	<p>Milan (96km) - 🚗 - Serravalle Designer Outlet (56km) - 🚗 - Genoa</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>➤ <b>Serravalle Designer Outlet</b> ~ the biggest outlet in Europe with 180 exclusives of your favourite designer brand stores, shopping turns into something much more than just “buying”, it turns into an emotion.</li> <li>➤ <b>City tour of Genoa</b> to view the Piazza Matteotti, Palazzo Ducale, Cathedral di San Lorenzo, Via Garibaldi, and Teatro Carlo Felice.</li> </ul> <p>米兰 (96 公里) - 🚗 - 塞拉瓦莱购物村 (56 公里) - 🚗 - 热那亚</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>➤ <b>塞拉瓦莱购物村</b> ~ 这里设有将近 180 种著名顶尖品牌专卖店，大家尽情的疯狂购物吧！</li> <li>➤ <b>热那亚市区</b> ~ 观看亚马泰奥蒂广场、总督府、圣老楞佐主教座堂、加里波第街和卡洛·费利切剧院。</li> </ul>	<p>B: Hotel L: Chinese D: Local + Roast Turkey</p> <p>早：酒店 午：中式合菜 晚：道地 + 烤火鸡</p>	<p>Holiday Inn Hotel, Genoa - 4* or similar</p> <p>假日酒店，热那亚 - 4*或同级</p>
4	<p>Genoa (94km) - 🚗 - Cinque Terre (186km) - 🚗 - Florence</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>➤ <b>Cinque Terre</b> ~ a string of fishing villages perched high on the Italian Riviera. It is the most amazing destination in Italy, rich with cultural and natural beauty. Admire some of the most beautiful coastal landscapes of Italy!</li> <li>➤ <b>Agriturismo Buranco</b> ~ is set in a peaceful area in Monterosso. It produces its own olive oil, wine, and honey and has a beautiful wide garden.</li> </ul> <p>热那亚 (94 公里) - 🚗 - 五渔村 (186 公里) - 🚗 - 佛罗伦萨</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>➤ <b>五渔村</b> ~ 意大利西北部沿海的五个悬崖小镇，还享有最美徒步圣地和世界文化遗产等美誉，在此可欣赏意大利最美丽的沿海景观。</li> <li>➤ <b>滨海蒙特罗梭</b> ~ 坐落在蒙特罗梭一个宁静的地区。这里生产当地的橄榄油、葡萄酒和蜂蜜，拥有美丽宽阔的花园。</li> </ul>	<p>B: Hotel L: Local D: Local</p> <p>早：酒店 午：道地 晚：道地</p>	<p>Best Western Plus CHC Hotel, Florence - 4* or similar</p> <p>最佳西方优质 CHC 酒店，佛罗伦萨 - 4* 或同级</p>
5	<p>Florence (102km) - 🚗 - Pisa (102km) - 🚗 - Florence</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>➤ <b>City tour of Pisa</b> to view the Piazza dei Miracoli, The Duomo, The Baptistery, Campo Santo, and Leaning Tower.</li> <li>➤ <b>City tour of Florence</b> to view the Piazza Michelangelo, Cathedral of Santa Maria Dei Fiore, Giotto Bell Tower, Doors of Paradise, Palazzo Vecchio, Piazza Della Signoria, Ponte Vecchio, and Santa Croce Basilica.</li> </ul> <p>佛罗伦萨 (102 公里) - 🚗 - 比萨 (102 公里) - 🚗 - 佛罗伦萨</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>➤ <b>比萨市区</b> ~ 观看奇迹广场、大教堂、八角形洗礼堂、坎波桑托墓地和比萨斜塔。</li> <li>➤ <b>佛罗伦萨市区</b> ~ 观看米开朗基罗广场、圣母百花大教堂、乔托钟楼、天堂之门、旧宫、领主广场、老桥和佛罗伦萨圣十字教堂。</li> </ul>	<p>B: Hotel L: Local D: Local + Florentine Steak</p> <p>早：酒店 午：道地 晚：道地 + 佛罗伦萨牛排</p>	<p>Best Western Plus CHC Hotel, Florence - 4* or similar</p> <p>最佳西方优质 CHC 酒店，佛罗伦萨 - 4* 或同级</p>

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
6	<p>Florence (78km) - 乘 - Siena (231km) - 乘 - Rome</p> <p>➤ <b>City tour of Siena</b> to view the Piazza del Campo, Palazzo Pubblico Art Museum, Torre del Mangia, and Cathedral of Siena.</p> <p>佛罗伦萨 (78 公里) - 乘 - 锡耶纳 (231 公里) - 乘 - 罗马</p> <p>➤ <b>锡耶纳市区</b> ~ 观看田野广场、艺术博物馆、曼吉亚塔楼和锡耶纳圣母主教座堂。</p>	<p>B: Hotel L: NIL D: Hard Rock Cafe</p> <p>早: 酒店 午: 自理 晚: Hard Rock Cafe</p>	<p>Radisson Blu GHR, Rome - 4* or similar</p> <p>丽笙 GHR 酒店, 罗马 - 4*或同级</p>
7	<p>Rome</p> <p>➤ <b>City tour of Rome</b> to view the Piazza Navona, Pantheon, Roman Forum, Trevi Fountain, Spanish Steps, Colosseum, and the Apostolic Palace.</p> <p>➤ <b>Vatican City</b> (entrance included) ~ Vatican Museum &amp; Sistine Chapel, a landlocked sovereign city-state whose territory consists of a walled enclave within the city of Rome.</p> <p>➤ <b>St. Peter Basilica</b> (entrance included) ~ is a must-see alongside Rome's ancient treasures like the Colosseum and Roman Forum.</p> <p>罗马</p> <p>➤ <b>罗马市区</b> ~ 观看纳沃纳广场、万神殿、罗马广场、特雷维喷泉、西班牙阶梯、罗马竞技场和罗马教皇宗座宫。</p> <p><b>梵蒂冈城</b> (含门票) ~ 梵蒂冈博物馆、西斯廷教堂、世界天主教的中心和罗马教廷所在地。</p> <p>➤ <b>圣彼得大教堂</b> (含门票) ~ 是必看的景点, 与罗马的古老宝藏如斗兽场和罗马广场并列。</p>	<p>B: Hotel L: NIL D: Italian + Show</p> <p>早: 酒店 午: 自理 晚: 道地特色餐 + 表演</p>	<p>Radisson Blu GHR, Rome - 4* or similar</p> <p>丽笙 GHR 酒店, 罗马 - 4*或同级</p>
8	<p>Rome → Kuala Lumpur (via Dubai or Istanbul)</p> <p>罗马 → 吉隆坡 (途径迪拜或伊斯坦堡)</p>	<p>B: Hotel Meal onboard</p> <p>早: 酒店 机上用餐</p>	
9	<p>Arrive Kuala Lumpur</p> <p>抵达吉隆坡</p>		

**Other Information:**

- 1 Seasonality: Spring (Mar - May) / Summer (Jun - Aug) / Autumn (Sep - Nov) / Winter (Dec - Feb)
- 2 Currency: Euro (EUR)
- 3 Tour commentary will be conducted in English with simple Mandarin or Cantonese translation by Tour Manager from Parlo Tours.
- 4 All pictures shown are for illustration purposes only, actual may varies.
- 5 The itinerary is subject to availability, and Parlo Tours may charge additional fees if needed during the tour. Parlo Tours can modify the sequence, amend or cancel hotel accommodations, meals, and sightseeing activities in the itinerary due to unforeseen circumstances, such as peak periods, trade fairs, major events, or force majeure.
- 6
- 7 Parlo Tours is not responsible for extra expenses incurred by individuals due to transportation delays, changes, illness, adverse weather conditions, or force majeure. Participants in tour do so at their own risk.
- 8 Parlo Tours is not liable for omissions or errors in printing or presentation, whether in the itinerary, brochures, or other media. Parlo Tours reserves the right to correct such errors as needed.
- 9 Kindly refer to Parlo Tours Sdn Bhd's terms & conditions and company policy for full details.

**其他讯息:**

- 1 季节: 春季(三 - 五月) / 夏季(六 - 八月) / 秋季(九 - 十一月) / 冬季(十二 - 二月)
- 2 货币: 欧元 (EUR)
- 3 行程将由 Parlo Tours 的导游经理用英语进行讲解, 并理提供简单的中文或粤语翻译。
- 4 所有图片仅供参考, 实际可能有所不同。
- 5 行程安排严格以可用性为准, Parlo Tours 在旅行规划或进行的过程中如有需要, 可能会收取额外费用。
- 6 Parlo Tours 会根据不可预见的情况 (高峰期、贸易展览会、重大活动或不可抗力活动) 修改行程顺序、更改或取消酒店住宿、用餐和观光活动。
- 7 Parlo Tours 不对个人因交通延误、更改、疾病、恶劣天气条件或不可抗力活动而产生的额外费用负责, 参加旅行的人需要自行承担风险。
- 8 Parlo Tours 不对行程、宣传册或其他媒体中的遗漏或错误承担责任。Parlo Tours 保留根据需要更正此类错误的权利。
- 9 请详细阅读 Parlo Tours Sdn Bhd 的条款和公司政策。

Operated by



**PARLO TOURS SDN. BHD. 壩羅旅遊社有限公司**

197501002374 (24106-H) KPL0218 (outbound)

Wisma Parlo, No. 72, Jalan Kampong Attap, 50460 Kuala Lumpur, Malaysia. Email: [outbound@parlotours.com.my](mailto:outbound@parlotours.com.my) Website: [www.parlotours.com.my](http://www.parlotours.com.my)  
Kuala Lumpur 603-2726 6088 / 603-2274 7877 | Ipoh 605-255 9566